
Referat Fællesmøde 25. marts 2023 

Deltagere: 

Hostrup Strand, 3’eren: Martin Arberg og Lene Stejnicher 

Hostrup Hovedgaard, 2’eren: Lillian Møller Jensen og Jørn Knudsen 

Hostrup Teglgaard, 1’eren: Ingrid M. Schmidt og Claus Frandsen 

GF Gyldendal: Inviteret, men havde ikke mulighed for at deltage 

Kystbeskyttelseslaget Hostrup Strand: Svend Vestergaard 

 
 
Dagsorden: 
 
Bordet rundt - med opdatering og inspiration 

• Hostrup Strand:  
Vi har haft et stille år. 
Hovedfokus: Vedligeholdelse af veje og fællesarealer 
Flere bruger husene mere – det belaster vejene 
Udfordring: Få alle til at betale til grundejerforeningen – vi har ikke medlemspligt 

• Hostrup Hovedgaard: 
Vi har flere ting i gang: 
Bord/bænke-sæt – en håndfuld nye sæt langs stranden + ved ophalerpladsen 
En svævebane på legepladsen – delvist finansieret ved hjælp af fonde 

• Hostrup Teglgaard: 
De store opgaver i 2022: To drænprojekter – Klokkelyngen og Enebærvej 
Hvert andet år foretager vi en beskæring langs vejene. Det er netop sket. Arbejdet 
udføres af Egebjerg Maskinstation. Grundejerne rydder selv op. 

 
Erfaringsudveksling omkring indbetaling af kontingent: 
Alle tre foreninger rykker opkrævningen frem til begyndelsen af året. Det er ulogisk for 
mange, at opkrævningen først kommer ud efter generalforsamlingen, det vil sige midt på 
året. 
3: Opkrævning pr. mail lige efter årsskiftet – med frist for indbetaling 31. januar 
2: I dag: Opkrævning efter generalforsamlingen – arbejder på en omlægning 
1: Omlægger fra 2024. Vedtager ved generalforsamlingen i år et budget for både 2023 og 
2024, så opkrævningen kan blive sendt ud lige efter nytår. 
 
Affaldssorteringen, status  
Enighed bordet rundt om, at det fungerer godt med de nye affaldsstationer kombineret 
med afhentning af restaffald ved sommerhusene.  
Hostrup Teglgaard ser det dog fortsat som den bedste løsning, at alt affald bringes til de 
fælles affaldsstationer for på den måde at undgå kørslen med den store renovationsbil i 



området.  
I den forløbne vinter har Hostrup Hovedgaard aftalt med Nomi4S, at der ikke bliver 
hentet skrald på et par af vejene – for at skåne dem. 
Nye containere med opdeling til restaffald og madaffald er på vej. Bliver omdelt inden 
pinse. 
 
Sommerfesten 2023 
Dato: 29. juli. Sted: Samme sted. 
De tre grundejerforeninger skyder hver 4.000 kr. i festkassen 
2’eren påtager sig (igen) ansvaret for alt det praktiske omkring festen. 

Kystbeskyttelsen, status v. Svend 
På grund af for stort arbejdspres hos Limfjordsrådets sekretariat har projektet med en 
udvidelse af kystbeskyttelsen stået i stampe. Næste skridt er at få lavet et oplæg til ny 
bidragsfordeling. Opgaven er sendt i udbud. Når oplægget er lavet, skal det i høring. 
Udvidelsen af kystbeskyttelsen kan nu tidligst ske i 2024. 
Årets generalforsamling er planlagt til den 26. maj. 

 
Diverse og eventuelt: 

• 1’eren: Henvendelse af ejendomsmæglerfirma vedr. udfyldelse af formular i 
forbindelse med et salg. Ret omfattende. Vi har besluttet fremover at opkræve et 
gebyr på 500 kr. 

• 2’eren: Banken har indført et nyt system, Unioo, til hjælp for administration af 
foreninger. Stor lettelse f.eks. i forbindelse med dokumentation af nyt 
bestyrelsesmedlem. 

• 1’eren: Overvejer skiltning med ”hund i snor”. Mange løse hunde i forbindelse 
med de store selskaber på Ibsenvej. 

• Grundejerne på Ibsenvej er i gang med at oprette en grundejerforening. 

• Der er sat nye vejskilte op i området 

• Martin: Rest. Gyldendal står desværre igen uden forpagter. Når ikke at åbne til 
påske. 

 
Næste møde: 
Lørdag den 16. marts 2024. Hver GF møder med højst 2 repræsentanter, så alle har 
mulighed for at lægge hus til mødet. 
 
Referat v. Ingrid 
26.03.2023 


